



Närvarande:

Sebastian Olsson, Ordförande

Anton Räntilä, Kassör

Eric Claar, Sekreterare

Emil Johansson, SnOrdf

Tom Campbell, Vice SnOrdf

Emma Johnsson, Festerichef

Andreas Larsson, Webb/PR/Tryck

Filip Lagerqvist, Rekryteringsansvarig

Jesper Andersson, Näringslivsansvarig

1. Mötets öppnande

Ordförande förklarade mötet öppet klockan 12:18 i TP53.

2. Val av ordförande

Mötet väljer sittande till ordförande.

3. Val av sekreterare

Mötet väljer sittande till sekreterare.

4. Val av justeringsmän och tillika rösträknare

Beslut tas att välja Tom Campbell och Emil Johansson till justeringsmän tillika rösträknare.

5. Adjungeringar

Mötet beslutar att adjungerar in Olle Lindström, Albin Lejåker, Andreas Disman, Arvid Trygg, Carl Björk, Murtaza Khedri och Ulrik Hecktor.

6. Mötets behöriga utlysande

Kallelse kom ut torsdag den 3/5.

Mötet beslutar mötet behörigt utlyst.

7. Fastställande av dagordning

Lägger till punkten "Gruppkontrakt"

8. Rapporter och meddelande

Sebastian Olsson: Förberett möte, skickas ut kallelse, varit på möte med ITN och förberett SAFT.

Anton Räntilä: Kassör saker, bokfört och betalat fakturor.

Eric Claar: Jobbat på trappan, justerat och förberett protokoll.

Emil Johansson: Kollat igenom utvärdering och skickat dem till nämnden, jobbat på trappan, filmad för rekryteringsvideo.

Tom Campbell: Hjälpt Jesper på Alumnikvällen, varit på GU-råd och hållt på med AMO-veckan.



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2018-05-08

Emma Johnsson: Sält biljetter inför Springbreak, bokat Kick off/in.

Andreas Larsson: Lagt upp saker på facebook

Filip Lagerqvist: Delat ut 1 Raspberry Pi och kontaktat LinTek

Jesper Andersson: Anordnat alumnikväll, börjat samarbete med FOI och börjat planera inför SAFT.

9. Info

Emil berättar hur ett PPG möte ser ut och att viss info måste spridas vidare.

10. Gruppkontrakt

Nya styrelsen diskuterar vad som ska finnas med på deras gruppkontraktet.

11. Att tänka på inför nästa år

1. Äskningar inför nästa år

Sittande styrelsen ger rådet att göra ansökningar med hela styrelsen istället för endast ordförande och kassör. Sebastian och Anton går igenom hur äskningar fungerar och vad som är bra att tänka på.

2. Hemsida

Sittande styrelsen ville göra om hemsidan men fick problem med att få tillgång till hemsidan, sittande styrelsen tycker att blivande styrelse ska börja med hemsidan så snabbt så möjligt.

3. Att tänka på inför Nolle-p

Märkesbacken ska målas, styrelsen har en taco kväll och köpa häfvöl. Efter Nolle-p ska AMO och SnOrdf informera ettan.

12. SAFT

SAFT ser ut att ligga bra till. En ny inköpslista har gjorts, mat budgeten kommer inte räcka till, Anton säger att det går bra att gå över budgeten sålänge det är rimliga summor.

13. Kick in/off

Kick in/off sker den 21 maj, kommer att bowla och äta på Hugo.

14. Övriga frågor

SO EC TC EJ
(ordförandes initialer) (sekreterares initialer) (justeringsmännens initialer)



Sektionen för Elektronikdesign
Mötesprotokoll 2018-05-08

Lite information om vad som har hänt under året. Bra att hålla en dialog med Robert Nordman och Adriana Serban.

15. Mötets avslutande

Ordförande avslutar mötet klockan 12:54

Sebastian Olsson, Ordförande

Eric Claar, Sekreterare

Emil Johansson, Justeringsperson

Tom Campbell, Justeringsperson

